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Protokół nr 5/15 
z posiedzenia 

Komisji Samorządowo-Organizacyjnej 
i Porządku Publicznego 
z dnia 18 maja  2015 r. 

Ad 1 
Posiedzenie Komisji Samorządowo-Organizacyjnej i Porządku Publicznego otworzył 
Przewodniczący Grzegorz Marszałek, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 
Ad 2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Grzegorz Marszałek 
• Wiceprzewodniczący:    Maciej Biskup 
• Członkowie      Stanisław Dudka 

Zdzisław Kowalczyk 
Tomasz Skibicki 

Nieobecny był Radny Mikołaj Rogala.  
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:  

• Starosta Robert Marcinowski  
• Kierownik Biura Promocji i Rozwoju Powiatu Pan Michał Listwoń, 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad 3 
Przewodniczący Grzegorz Marszałek przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami: 5 „za”, podczas nieobecności Radnego 
Mikołaja Rogali.  
  
Ad 4 
Protokół Nr 4/15 z dnia 23 marca 2015 r. przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów „za”, 
podczas nieobecności Radnego Mikołaja Rogali 
 
Ad 5   
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia Planu 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2015-2022. 
Projekt uchwały przedstawił Pan Michał Listwoń Kierownik Biura Promocji i Rozwoju 
Powiatu. 
Poinformował, że Plan Rozwoju Lokalnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2015 – 2022 (PRL) 
jest strategicznym dokumentem wspierającym zarządzanie na poziomie samorządu oraz 
instrumentem realizacji polityki rozwojowej. Dynamika zmian społeczno - gospodarczych 
powiatu gostyńskiego oraz wyzwania wynikające z członkostwa w Unii Europejskiej 
nakładają na samorząd obowiązek usystematyzowania działań w planie rozwoju.  
Opracowany Plan Rozwoju Lokalnego jest niezbędnym dokumentem w procesie ubiegania 
się o środki zewnętrzne w nowej perspektywie finansowej Unii Europejskiej na lata 2014 – 
2020 (z uwzględnieniem dwóch lat jej realizacji). 
Plan Rozwoju Lokalnego ukazuje cele oraz działania podzielone na obszary interwencji, 
wytyczając jednocześnie kierunki prac na najbliższe lata. Działalność Powiatu Gostyńskiego 
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koncentrować się będzie na pięciu strategicznych osiach takich jak: gospodarka i 
środowisko, zdrowie i spójność społeczna, edukacja, komunikacja oraz społeczeństwo.  
Plan Rozwoju Lokalnego objęto konsultacjami z samorządami gminnymi, organizacjami 
pozarządowymi, przedsiębiorcami. Został także upubliczniony w celu uzyskania opinii 
społeczeństwa.  
Niniejszy dokument weryfikuje niektóre zadania ujęte w poprzednim Planie Rozwoju 
Lokalnego na lata 2007 - 2015, dostosowując je do nowych warunków i wyzwań.  
Pan Listwoń dodał, że nie została przygotowana prezentacja, ponieważ dokument liczy 
około 100 stron. Wyjaśnił, że były organizowane konsultacje społeczne a także odrębne 
spotkanie z radnymi powiatu. W związku z tym, każdy radny mógł w tej kwestii się 
wypowiedzieć i zgłosić stosowne propozycje.  
Pan Listwoń poinformował, że prace nad dokumentem rozpoczęły się w połowie stycznia i 
uchwałą Zarządu Powiatu został powołany Zespół ds. opracowania tego planu. Dokument 
ten jest przygotowany siłami wewnętrznymi, więc nie poniesiono z tego tytułu dodatkowych 
kosztów, jedynie  wiedza, która została wygenerowana podczas licznych spotkań. Ogółem 
roboczych spotkań warsztatowych  odbyło się 9. Pozwoliły one w stopniu wyczerpującym 
zdiagnozować sytuację społeczno-gospodarczą w naszym powiecie, a ta z kolei była solidną 
podstawą do kreowania działań na nadchodzące lata. Sam Plan Rozwoju Lokalnego jest 
dokumentem, który ma nas przygotować na wyzwania nadchodzących lat. W dokumencie 
tym oprócz diagnozy społeczno-gospodarczej wygenerowano na bazie diagnozy liczne 
działania i zadania, które powinny zostać realizowane w nadchodzących latach. Zadania te 
zostały uszeregowane w dwóch obszarach. Pierwszy bardziej ogólny czyli kierunkowy i 
drugi bardziej szczegółowy odnoszący się bardziej do powiatu. Odbiorcami Planu Rozwoju 
Lokalnego mogą być również inne podmioty, nie tylko starostwo, czy komórki powiatu, ale 
również inne przedsiębiorstwa. Ten Plan stwarza furtkę na możliwość powołania się w 
czasie aplikacji na środki zewnętrzne. Dokument ten ma szerokie grono odbiorców. Został 
on poddany szerokim konsultacjom. Większość zgłoszonych propozycji została 
uwzględniona. Podsumowując dodał, że plan ten jest dokumentem strategicznym.  
 
Jako pierwszy głos w dyskusji zabrał Pan Grzegorz Marszałek. Poinformował, że z 
uzyskanych informacji wynika, że maleje zainteresowanie jeżeli chodzi o domy pomocy 
społecznej ze względu na koszty a w PRL wskazana jest rozbudowa jednego z pawilonów. 
Zapytał, czy rozważona była ta sytuacja.  
Pan Michał Listwoń poinformował, że sytuacja ta była diagnozowana podczas dyskusji. 
Dodał, że brano również pod uwagę procesy demograficzne. Wyjaśnił, że za 20 lat będzie 
zdwojona liczba ludzi w wieku 75 lat.  Osoby te będą z pewnością potrzebowały opieki. 
Podsumowując dodał, że punktem wyjścia, była analiza sytuacji demograficznej oraz 
jednoznaczna tendencja wskazująca na to, że tych osób w podeszłym wieku w 
nadchodzących latach będzie drastycznie w naszym powiecie przyrastać.  
Pan Grzegorz Marszałek stwierdził, że tańszą formą jest z pewnością zapewnienie opieki 
dziennej.  
Starosta Robert Marcinkowski wyjaśnił, że na chwilę obecną rozbudowa DPS w 
Zimnowodzie nie jest uzasadniona, ale sam plan rozwoju lokalnego jest dokumentem 
kroczącym i ma dać nadzieję na pozyskanie środków zewnętrznych. W sytuacji, kiedy tych 
środków nie będzie i aktualny stan rzeczy nie ulegnie zmianie to zarząd z pewnością nie 
będzie rekomendował radzie rozbudowy.  
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Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju 
Lokalnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2015-2022 Komisja zaopiniowała pozytywnie 
w wyniku głosowania: 5 głosów „za”, 1 nieobecny.  
 
 
Ad 6  
Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji programu współpracy Powiatu Gostyńskiego z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2014.  
Sprawozdanie przedstawił Pan Michał Listwoń z Biura Promocji i Rozwoju Powiatu.  
Poinformował, że głównym celem, który przyświecał realizacji programu był rozwój 
społeczeństwa obywatelskiego poprzez społeczne zaangażowanie mieszkańców oraz 
wzmocnienie potencjału organizacji pozarządowych. 
Na  terenie Powiatu Gostyńskiego działa 87 stowarzyszeń zarejestrowanych w Krajowym 
Rejestrze Sądowym (w tym 4 koła stowarzyszeń ogólnopolskich), 5 fundacji, 35  klubów 
sportowych i 20 uczniowskich klubów sportowych. Ponadto funkcjonują także 92 jednostki 
Ochotniczych Straży Pożarnych. W 2014 roku powstało także 13 nowych organizacji: 
W realizację Programu Współpracy w 2014 roku włączyły się:  
- Rada Powiatu Gostyńskiego i jej Komisje, w zakresie wytyczania kierunków polityki 
społecznej i finansowej powiatu oraz priorytetów w sferze współpracy Powiatu z 
organizacjami pozarządowymi. 
- Zarząd Powiatu Gostyńskiego, w zakresie realizacji polityki społecznej i finansowej powiatu 
wytyczonej przez Radę Powiatu Gostyńskiego, przeprowadzenia otwartego konkursu ofert 
na realizację zadań zleconych  przez powiat oraz kontroli i oceny stanu realizacji pod 
względem efektywności i jakości. 
- Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu Gostyńskiego, w zakresie organizowania i 
koordynowania bieżących kontaktów pomiędzy Powiatem a organizacjami pozarządowymi. 
-  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w zakresie realizacji zadań pomocy społecznej i 
rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych. 
- naczelnicy wydziałów, kierownicy biur, samodzielne stanowiska pracy Starostwa 
Powiatowego w Gostyniu oraz jednostki organizacyjne powiatu w zakresie bieżącej 
współpracy z organizacjami pozarządowymi w ramach swoich kompetencji określonych 
regulaminowo lub statutowo. 
- Powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego powołana Uchwałą nr 98/824/13 z dnia 
4 kwietnia Zarządu Powiatu Gostyńskiego z dnia 4 kwietnia. Rozpoczęta II kadencja Rady 
skupiła się na opiniowaniu uchwał i aktów prawa miejscowego, wyrażaniu opinii w sprawach 
dotyczących funkcjonowania organizacji pozarządowych oraz w sprawie zadań publicznych 
przewidzianych do realizacji przez organizacje pozarządowe. Rada współpracowała także 
przy organizacji gali Wolontariusza Roku oraz Forum Organizacji Pozarządowych Powiatu 
Gostyńskiego. 
Współpraca Powiatu Gostyńskiego  z organizacjami pozarządowymi realizowana jest w 
oparciu o zasady pomocniczości, jawności, efektywności, uczciwej konkurencji, partnerstwa i 
suwerenności stron, na podstawie i zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 
Wymienione zasady znajdują swoje odzwierciedlenie w działaniach, które mają na celu: 
realizację zadań powiatu określonych w ustawach, podniesienie efektywności tych działań, 
które kierowane są do mieszkańców oraz wspólne określanie potrzeb społecznych i ich 
zaspokajanie poprzez konsultacje aktów prawa miejscowego. 
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Współpraca Powiatu Gostyńskiego  z organizacjami pozarządowymi realizowana jest w 
oparciu o zasady pomocniczości, jawności, efektywności, uczciwej konkurencji, partnerstwa i 
suwerenności stron, na podstawie i zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 
Wymienione zasady znajdują swoje odzwierciedlenie w działaniach, które mają na celu: 
realizację zadań powiatu określonych w ustawach, podniesienie efektywności tych działań, 
które kierowane są do mieszkańców oraz wspólne określanie potrzeb społecznych i ich 
zaspokajanie poprzez konsultacje aktów prawa miejscowego. 
 
Uwag nie zgłoszono.  
 
Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Gostyńskiego z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2014 Komisja zaopiniował 
pozytywnie w wyniku głosowania: 5 głosów „za”, 1 nieobecny.  
  
Ad 7) 
Wizytacja Środowiskowego Domu Samopomocy w Chwałkowie. 
Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu Kierownika Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Chwałkowie Panią Swietłanę Figiel w celu przedstawienia informacji 
dotyczącej funkcjonowania domu.  
Pani Figiel poinformowała, że od dnia 1 lipca 2012 roku pełni funkcję kierownika placówki.  
Wyjaśniła, że ŚDS w Chwałkowie funkcjonuje od kwietnia 2005 r. . Prowadzenie domu jest 
rządowym zadaniem zleconym. Organem prowadzącym jest powiat gostyński, natomiast 
dotacje na prowadzenie domu są przekazywane z Wielkopolskiego Urzędu Wielkopolskiego 
w Poznaniu. Na obecną chwilę miesięczna dotacja na uczestnika wynosi 960 zł. Siedziba 
placówki mieści się w dwóch odrębnych budynkach rozmieszczonych dna terenie Domu 
Pomocy Społecznej w Chwałkowie. W ubiegłym roku była przeprowadzona kontrola z 
urzędu wojewódzkiego, która nie wniosła żadnych zastrzeżeń dotyczących funkcjonowania 
placówki. Kontrola dotyczyła dostosowania jednostki do standardów określonych w 
rozporządzeniu Ministra Pracy i Polityki Społecznej w sprawie środowiskowych domów 
samopomocy. Na jednego uczestnika wymaganych jest 8 m2. Jeżeli chodzi o wyposażenie 
całej bazy terapeutycznej, to również nie wniesiono żadnych zastrzeżeń. Każda pracownia 
jest wyposażona i przygotowana do zajęć. Ośrodek ten jest przeznaczony dla 35 
uczestników. Jest to ośrodek wsparcia typu A – dla osób psychicznie, przewlekle chorych  
(10 uczestników) i B – dla osób z niepełnosprawnością intelektualną (25 osób). 
Uczestnicy dowożeni są na zajęcia z następujących gmin: 

• Gmina Krobia – 13 osób, 
• Gmina Poniec – 13 osób, 
• Gmina Pępowo – 7 osób, 
• Gmina Gostyń – 2 osoby.  

W chwili obecnej jedna osoba z gminy Poniec oczekuje na przyjęcie. Na przestrzeni 10 lat z 
usług ośrodka skorzystały 84 osoby.  
Głównym celem ośrodka jest podtrzymywanie i rozwijanie szeroko pojętej zaradności 
życiowej, poprawy jakości życia, podniesienie jakości życia oraz sprawności życiowej, 
przywrócenie możliwości pełnienia w danej społeczności ról społecznych i zawodowych. 
Zajęcia odbywają się 5 razy w tygodniu od poniedziałku do piątku w godzinach od 8 do 14. 
W placówce zatrudnionych jest 9 osób. W przeliczeniu na etaty to 7,25 etatu.  
Przewodniczący Komisji zapytał, czy samorząd dopłaca środki finansowe na działalność. 
Pani Swietłana wyjaśniła, że nie.  
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Radny Biskup zapytał, ile jest osób z niepełnosprawnością ruchową.  
Pani Figiel wyjaśniła, że w tej chwili dwie osoby poruszają się na wózku. Pozostali 
uczestnicy są ruchowo sprawni.  
Radny Skibicki zapytał, czy wszyscy uczestnicy są dowożeni do ośrodka. 
Pani Swietłana Figiel wyjaśniła, że tak. Jest sporządzany specjalny plan dowozów i 
odwozów uczestników. Uczestnicy są podzieleni na grupy według miejsca zamieszkania. 
Kierowcy są jednocześnie osobami, które prowadzą zajęcia. Oznacza to, że po skończeniu 
dowozu jeden z nich prowadzi pracownię edukacyjno – komputerową a drugi prowadzi 
pracownię samodzielności.  
Radny Skibicki poinformował, że opieka w ośrodku jest do godz. 16:00. Zapytał co się w 
tych pomieszczeniach odbywa później.  
Pani Swietłana wyjaśniła, że opieka jest sprawowana tylko do godz. 16;00, ponieważ jest to 
ośrodek dzienny. Po tej godzinie pomieszczenia są zamykane.  
Radny Dudka zapytał, jak ośrodek radzi sobie z wyżywieniem oraz praniem. 
Pani Swietłana poinformowała, że jest to ośrodek dzienny i pensjonariusze przychodzą na 
zajęcia z domów rodzinnych. Jedynym zajęciem w tym zakresie jest trening kulinarny, w 
ramach którego uczestnicy mają możliwość przygotowania i spożycia posiłku na miejscu.  
Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie informacji na temat pracowni. 
Pani Figiel wyjaśniła, że w placówce funkcjonuje 7 następujących pracowni: 

• Muzyczna 
• Samodzielności 
• Edukacyjno-komputerowa 
• Kulinarna 
• Plastyczno-techniczna 
• Krawiecko-hafciarska  
• Ceramiczno-konstrukcyjna 

Pensjonariusze korzystają w danym dniu z tej pracowni, która mu odpowiada. Nie ma 
sztywno określonych ram.  
Radny Biskup zapytał, czy zdarzają się agresywne zachowania wśród uczestników. 
Pani kierownik wyjaśniła, że zdarzają się takie zachowania. Jeden z uczestników ze 
względu na swoją jednostkę chorobową przejawia agresywne zachowanie. Bardziej jest to 
agresja werbalna niż fizyczna.  
Przewodniczący Komisji zapytał o wiek uczestników.  
Pani Figiel wyjaśniła, że w tej chwili rozpiętość wieku jest od 22 lat do 55.  
Przewodniczący zapytał, jaki jest maksymalny czas pobytu uczestników.  
Pani kierownik poinformowała, że decyzję kierującą wydaje dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Gostyniu. Jest to decyzja okresowa. ŚDS w porozumieniu z rodzicami 
oraz uczestnikiem ustala na jaki okres dana osoba zostanie przyjęta. Najbardziej optymalny 
jest okres 2 lat.  
Radny Zdzisław Kowalczyk poprosił o wyjaśnienie różnicy pomiędzy Środowiskowym 
Domem Samopomocy a Warsztatami Terapii Zajęciowej.  
Pani Figiel poinformowała, że sam cel działalności ośrodków jest inny. Głównym celem ŚDS 
jest rehabilitacja społeczna i nauka zaradności życiowej, natomiast WTZ nastawiony jest na 
rehabilitację zawodową, czyli przygotowuje uczestników  do wyjścia na wolny rynek pracy.  
Dyrektor DPS w Chwałkowie wyjaśnił, że ośrodek funkcjonuje 10 lat i liczy 35 miejsc. Przez 
te 10 lat przewinęło się ponad 80 uczestników. Jest to świadectwem na to, że dom 
przygotowuje społecznie te osoby. Ponadto dochodzą sygnały ze osoby odchodzą z 
placówki, ponieważ zdobyły dużo umiejętności i mogą wykonywać różne prace sezonowe, 
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za które otrzymują wynagrodzenie. Trening społeczny doprowadził do tego, że uczestnicy 
lepiej poczuli się w środowisku i pewniej i dlatego potrafią zarabiać pieniądze.  
Zdaniem Przewodniczącego Komisji w tym całym działaniu najważniejsze jest to, że pewna 
grupa osób niepełnosprawnych wychodzi z domu rodzinnego na parę godzin dziennie i ich 
rodziny mogą odpocząć. Ponadto osoby te potrafią funkcjonować w społeczeństwie i są 
bardzie zaradne.  
Pani Swietłana poinformowała także, że na prośbę niektórych rodziców uczestnikom 
zadawane są „zadania domowe”. Ponadto organizowanych jest dużo imprez. 
Sztandarowymi imprezami jest festiwal kultur, święto pieczonego ziemniaka, wspólne 
śniadanie wielkanocne, jasełka, piknik ekologiczny. W czasie wakacyjnym organizowane są 
wyjazdy wspólnie z uczestnikami. ŚDS współpracuje również z różnymi jednostkami o 
podobnym charakterze nie tylko z terenu powiatu.  
Przewodniczący Komisji zapytał, ilu uczestników z ŚDS poszło do warsztatów terapii 
zajęciowej.  
Pani Figiel wyjaśniła, że około 4 osoby przeszły do warsztatów terapii zajęciowej. Jedna 
osoba założyła rodzinę, 3 osoby pracują dorywczo a kilka osób przeszło do domu pomocy 
społecznej ze względu na sytuację rodzinną.  
Przewodniczący Komisji poprosił Dyrektora DPS w Chwałkowie o zabranie głosu. 
Dyrektor poinformował, że relacje z Kierownikiem ŚDS są bardzo dobre. Wspólnie 
opracowywany jest kalendarz imprez i nie ma miesiąca, żeby coś się nie działo.  
Radny Tomasz Skibicki zapytał, czy po 2 latach przebywania w ośrodku można przedłużyć 
pobyt uczestnikom. 
Pani Figiel poinformowała, że w tym celu zespół wpierająco-aktywizujący w porozumieniu z 
rodzicami i uczestnikiem wnioskuje do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie o wydanie 
decyzji kierującej na dalszy okres, bądź rezygnacji.  
Radny Skibicki zapytał, jaki jest czas oczekiwania na przyjęcie do ŚDS. 
Pani Figiel wyjaśniła, że przeważnie jest tak, że dom sam szuka sobie podopiecznych i 
osoby te bezpośrednio zgłaszają się do SDS.  
Radny Skibicki zapytał, czy zdarzyły się osoby, które po 2 latach zrezygnowała i chciały 
wrócić ponownie. 
Pani Figiel poinformowała, że było kilka takich przypadków.  
Radny Skibicki zapytał, czy ośrodek współpracuje z lokalną społecznością.  
Dyrektor Janaszak wyjaśnił, że tak. Społeczeństwo bierze udział w organizowanych 
imprezach zarówno przez ŚDS jak i DPS.  
Przewodniczący Komisji podziękował Pani Swietłanie Figiel oraz Panu Ryszardowi 
Janaszakowi za przedstawione informacje.  
 
Ad 8) 
W punkcie „Wolne głosy i wnioski” głos zabrał Przewodniczący Komisji. Odczytał odpowiedzi 
na wnioski Komisji złożone w dniu 23 marca br. dotyczące dróg powiatowych. Pisma 
stanowią załącznik do protokołu.  
Następnie głos zabrał Radny Skibicki. Poruszył temat dotyczący drogi w Witoldowie. 
Zdaniem radnego droga ta jest „bezpańska”.  
Starosta wyjaśnił, że droga ta jest Skarbu Państwa. Dodał, że jako Starosta otrzymuje do 
realizacji zadania np. sprzedaż budynku agrarii w imieniu Skarbu Państwa. Dodał, że jako 
Starosta nie jest właścicielem przedmiotowego budynku ale wykonawcą zadania 
rządowego. Dotyczy to również utrzymywania dróg należących do Skarbu Państwa. Jeżeli 
Skarb Państwa przekaże na utrzymanie drogi środki, to należy się np. daną drogą zająć.  
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Radny Skibicki wyjaśnił, że pyta o przedmiotową drogę, ponieważ jej mieszkańcy nie 
wiedzą, kto jest odpowiedzialny za jej odśnieżanie  w okresie zimowym.  
Starosta wyjaśnił, że nie należy tego interpretować w ten sposób, że droga ta podlega pod 
powiat. Zdaniem Starosty Gmina Gostyń powinna tą drogę przejąć.  
Radny Skibicki zapytał, czy jest osoba, która systematycznie dogląda dróg powiatowych. 
Starosta wyjaśniła, że jest to Pan Langner, który jest zatrudniony w Wydziale Komunikacji i 
Dróg – referacie ds. dróg.  
Radny Skibicki ponownie zabierając głos poruszył temat dotyczący przebudowy drogi 4093 
Grabonóg – Piaski. Poinformował, że na ten cel zaplanowana jest kwota 150.000 zł. 
Poprosił Starosta o przybliżenie tematu.  
Starosta wyjaśnił, że musimy koncentrować się na sprawach strategicznych, które dają 
możliwość pomnożenia pieniędzy. Wyjaśnił, że został złożony wniosek do Ministerstwa 
Infrastruktury i według nieoficjalnych informacji mamy przyznane środki na remont mostu, 
ścieżkę rowerową i modernizację drogi. Dodał, że racjonalnym jest wykorzystanie środków 
zewnętrznych, ponieważ według nieoficjalnej informacji jest to około 900.000 zł 
dofinansowania. W ostatnich latach takiego dofinansowania drogowego nie było. 
Podsumowując dodała, że inwestycja w Gminie Piaski zostanie rozpoczęta w tym roku.  
Przewodniczący Komisji zapytał o budowę chodnika w Zalesiu. 
Starosta wyjaśnił, że sprawa cały czas jest w toku postępowania administracyjnego i nie  
została wyjaśniona. Sprawą zajmuje się Wicestarosta.  
 
 
Ad 9) 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Grzegorz Marszałek 
podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął posiedzenie komisji. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji 
Samorządowo-Organizacyjnej 

        (-) Grzegorz Marszałek 
 
 
Protokołowała: Joanna Bilińska 

 


